
PROTOKÓŁ NR 33/21 
Z POSIEDZENIA KOMISJI DS. EDUKACJI, KULTURY, PROMOCJI I SPORTU,  

KTÓRE ODBYŁO SIĘ W DNIU 23 LISTOPADA 2021 ROKU 
Z WYKORZYSTANIEM ŚRODKÓW POROZUMIEWANIA SIĘ NA ODLEGŁOŚĆ 

 
 
Przewodnicząca Komisji ds. Edukacji, Kultury, Promocji i Sportu Monika na podstawie listy obecności 
(załącznik nr 1) stwierdziła prawomocność obrad – obecnych 5 radnych. Wobec braku projektów 
uchwał do zaopiniowania na najbliższą sesję Rady Powiatu Przewodnicząca Komisji przystąpiła  
do realizacji następującego porządku obrad: 
 
1) opiniowanie projektu budżetu Powiatu Tarnogórskiego na 2022 rok oraz Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2022-…, 
2) ustalenie planu pracy Komisji na 2022 rok oraz wnioski do planu pracy Rady Powiatu na 2022 rok, 
3) przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji, 
4) sprawy bieżące. 
 
Ad 1) 
Mariusz Dzwonkowski Skarbnik Powiatu przedstawił projekt uchwały w sprawie budżetu Powiatu 
Tarnogórskiego na 2022 rok (druk nr 78/2021). 
 
Połączyli się zdalnie radni: Jarosław Czapla, Sebastian Nowak, Krzysztof Łoziński – 8 radnych 
obecnych. 
 
Radny Michał Sporoń powiedział: „ja mam panie Skarbniku nawet nie pytanie, czemu tyle tego 
malkontenctwa i defetyzmu w nihilizm nawet przechodzący przecież mamy Nowy Ład”. Dodał,  
że w szkole, w której uczy, 5 klas dzisiaj zostało skierowanych na zdalne nauczanie. „Już praktycznie 
nie ma kogo uczyć”. 
 
Radny Krzysztof Piasecki zapytał ile jest niepublicznych szkół w powiecie tarnogórskim. 
 
Skarbnik Powiatu powiedział, że nie ma dokładnych informacji, ale jest około 10 podmiotów 
prowadzących niepubliczne placówki oświatowe. 
 
Radny Krzysztof Piasecki zapytał czy Skarbnik może wymienić przynajmniej 3 z tych podmiotów. 
 
Skarbnik Powiatu powiedział, że są to Salezjański Ośrodek Szkolno-Wychowawczy, Dzienny Ośrodek 
Rehabilitacyjno-Edukacyjno-Wychowawczy w Radzionkowie, Specjalny Ośrodek Szkolno-
Wychowawczy w Ziemięcicach, Młodzieżowy Ośrodek Wychowawczy w Kaletach, Niepubliczny 
Młodzieżowy Ośrodek Socjoterapii w Wojsce, Niepubliczna Poradnia Psychologiczno-Pedagogiczna 
„PoraDnia Dziecka” w Tarnowskich Górach. 
 
Radny Krzysztof Piasecki podziękował za informacje i zapytał czy są jakieś jednostki działające  
w ramach szkolnictwa zawodowego. 
 
Elżbieta Susek Naczelnik Wydziału Edukacji powiedziała, że niepublicznych szkół w podziale  
na jednostki a nie podmioty prowadzące jest ponad 20. Kształcenie zawodowe jest prowadzone  
w ramach tych jednostek a także funkcjonują szkoły policealne albo kwalifikacyjne kursy. Kształcenie 
zawodowe jest prowadzone w Młodzieżowym Ośrodku Wychowawczym. Największe znaczenie  
z punktu widzenia struktury kształcenia zawodowego ma „Żak”, ponieważ ma dużo szkół policealnych. 
Dzienne szkoły zawodowe są tylko w MOW. 
 
Sebastian Nowak Wicestarosta Tarnogórski zapytał czy „Salezjanie” prowadzą tego typu szkoły. 
 
Naczelnik Wydziału Edukacji odpowiedziała, że „Salezjanie” prowadzą klasy integracyjne, tj.: liceum  
z oddziałami integracyjnymi i branżową szkołę I stopnia. 
 
Radny Krzysztof Piasecki poprosił, aby wymienić składniki, które w ramach programu Polski Ład, 
wspierają samorządy, czy stanowią wsparcie osłonowe i wspomagające dla samorządów. 
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Skarbnik Powiatu powiedział, że 7,5 mln zł to rekompensata za utracone dochody, które wynikają ze 
zmian w systemie podatkowym. Drugi element to promesa na współfinansowanie zadania stworzenia 
nowego domu pomocy społecznej, która opiewa na 12 750 000 zł. 
 
Przewodnicząca Komisji poprosiła o wyrażenie opinii do ww. projektu uchwały. 
 
Wyniki głosowania: obecnych 8, „za” – 8, „przeciw” – 0, „wstrzymało się”- 0, nie głosowało – 0. 
Komisja wydała opinię pozytywną. 
 
Skarbnik Powiatu przedstawił projekt uchwał w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Tarnogórskiego na lata 2022-2028 (druk nr 77/2021).   
 
Przewodnicząca Komisji poprosiła o wyrażenie opinii do ww. projektu uchwały. 
 
Wyniki głosowania: obecnych 8, „za” – 8, „przeciw” – 0, „wstrzymało się”- 0, nie głosowało – 0. 
Komisja wydała opinię pozytywną. 
 
Ad 2) 
Komisja w głosowaniu: 8 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się” przyjęła 
projekt planu pracy na 2022 rok (załącznik nr 2). 
 
Komisja nie sformułowała wniosków do planu pracy Rady Powiatu. 
 
Ad 3) 
Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie protokół nr 32/21 z posiedzenia Komisji w dniu  
19 października 2021 roku. 
 
Wyniki głosowania: obecnych 8, „za” – 8, „przeciw” – 0, „wstrzymało się”- 0, nie głosowało – 0. 
Protokół został przyjęty. 
 
Ad 4) 
Nikt nie zabrał głosu w tym punkcie. 
 
 
Porządek posiedzenia Komisji został wyczerpany. Na tym zakończono posiedzenie Komisji. 
 
 
 

Przewodnicząca Komisji 
ds. Edukacji, Kultury, Promocji i Sportu 

 
 

(-) Monika Oleś 
 


